
Skolebestyrelsesmøde Nørhalne skole og SI 

Den 10. april 2025 

Kl. 17 – 19 
Dagsorden 

Mødet afholdes i personalerummet 

Fraværende: 

Elevrådet: Deltager  

Referent: Susanne 

Kage: Michael 

 

Punkt 1: 

Godkendelse af dagsorden - Uffe Godkendt 

 

Punkt 2: 

Rigets tilstand 

- Præsentation af resultater fra spørgeskema til personale. Dette vedr. 
Nørhalne barnet og Nørhalne voksne. Ved Maria og Susanne Udsættes til 
næste møde 

- Høringssvar oprettelse af special skole i regi ungdomsskole. Bestyrelsen 
bakker op om skoleleders høringssvar. 

- Trivselsmåling. Nørhalne skole er i top 10 i Nordjylland. 
- Besøg på sognegården af HM. Et meget positivt møde, hvor parterne gik 

videre med forskellige opgaver i forhold til fremtidigt samarbejde.  
- Madordning skole – status og stillingtagen 

3 muligheder for madordning. Gratis madordning, 15 kroner pr. barn pr. dag eller 
25 kr. pr. barn pr. dag. Det er frivilligt om man vil være med, og skolerne 
udtrækkes tilfældigt. Det praktiske omkring madordningen er ikke på plads. 
Ansøgning sendes såfremt skolens ledelse og bestyrelse bakker op om det. Det 



vurderes ikke på nuværende tidspunkt, at vi vil have madordning. HM 
undersøger nærmere ved forvaltningen inden endelig afgørelse d. 29/4. 

- Elevrådet har ordet 
o elevrådsdag 

 

- Gennemgang af elevrådsdag, hvor vi var på tur  og ønske om, hvad 
kagebodpengene kan bruges til. F.eks. Basketballnet og kurv, samt 
opstregning. Nordeafonden kan evt. skaffe basketbolde. 

 

Punkt 3: udsættes til næste møde 

- Vores retningslinjer for skærmbrug – telefoner. Vi vurderer, om det skal 
tages op igen, eller om det fungerer som det er. Ved Uffe.   

o Bilag vedhæftet mail 

 

Tak til elevrådet 

 

Punkt 4: 

- Udspil til budget 2025 ved Henrik 

- Budgettet er gennemgået og godkendt uden anmærkninger. 

 

Punkt 5: 

- Kommende 5. klasse. HM præsenterer udspil. Bestyrelsen har taget 
skolens indstilling til efterretning. Udmelding forventes ultimo april. 
 

- Næste skoleårs planlægning. På baggrund af kvalitetsprogrammet har en 
mindre gruppe arbejdet med muligheder for potentielt at øge kvaliteten i 
undervisningen og trivselsarbejdet. Jonas, Maria og Henrik præsenterer 
udspillet. På baggrund heraf er der drøftelse om det videre arbejde.  



Præsentation af nyt udspil i forhold til nationalt kvalitetsprogram, Dette for 
kommende skoleår. Bestyrelsen var enige i skolens betragtninger i kvalitet i 
undervisningen.  

Punkt 6: 

Punkter til kommende skolebestyrelsesmøder: 

- Besøg af næstformanden fra Skole og forældre  
- Hvordan arbejdes der på at skabe deltagelsesmuligheder for alle børn?  
- ”Nørhalneforældre” / fællesskab 
- Principper for bevægelse i undervisningen på Nørhalne skole 

- Præsentation af resultater fra spørgeskema til personale. Dette vedr. 
Nørhalne barnet og Nørhalne voksne. Ved Maria og Susanne 

- Evt. drøfte om en arbejdsdag i skoledelen kan komme på tale 
- Vores retningslinjer for skærmbrug – telefoner. Vi vurderer, om det skal 

tages op igen, eller om det fungerer som det er. Ved Uffe.   
o Bilag vedhæftet mail 

- elevrådet inviteres til næste skolebestyrelsesmøde (drøfte punktet 
omkring skærmbrug) 

- byggeri 

 

Punkt 7:  

Godkendelse af referat. 

 

Kageliste: 

10. september – Katrine 22. oktober - Anders 20. november – Mette V 12. december - mad 5. 
februar - Jane 3. marts - Uffe 10. april - Michael 12. maj – Marie 11. juni – sommerafslutning. - 
mad 

 


